

Hong Kong Road Cycling Race - Series 1 - Individual Time Trial (2.9Km Hill Climb)
14 August 2022 (Sunday)
Organized by The Cycling Association of Hong Kong, China Limited
Subvented by Leisure and Cultural Services Department
Start and Finish : Fei Ngo Shan Road, Sai Kung
Chief Commissaire :
Time Keeper :
Finishing Judge :
Official : Charlie NG, Jacob YAN
Start Time : 07:00

10-Aug-22
v1

Chips and numbering cloth distribution: Starts at 06:00 on race day
比賽當天早上6時正開始派發晶片及號碼布

All riders must proceed bike check no later than 15 minutes before their start time. The time of any rider who reports late to the start shall be calculated from that rider's scheduled starting time.

各參加者必須在不少於出發前15分鐘親身前往驗車；如參加者未能於出發時間報到，有關延誤時間將累積至參加者之成績計算。

The rider shall start his ride under the orders of the commissaire who shall count down to the starting time, following which the timing of the ride shall start. The time of any rider who reports late to the start shall be calculated from that rider's scheduled starting time.

運動員需根據出賽表上時間並在發令員倒數完成後出發。如運動員未按照原定時間出發，大會計時會依舊以原定時間作出發時間

For Youth 12-13, Youth 14-16 and Junior, the maximum gear ratio authorised is that which gives a distance covered per pedal revolution of 7.93 metres. All riders aged 18 or below allowed to lock the cassette during this race.

少年12-13歲、少年14-16歲及青年組參加者齒輪比不應大於7.93米。所有18歲或以下運動員允許在是次比賽中鎖牙。

If passing the start/finish line twice from any direction after finishing the race, the time of second passing will be used for final result. If passing the start/finish line more than twice, rider will be disqualified.

運動員於完成賽事後，如以任何方向重覆越過終點線，將以第二次過線時間作最終成績，如重覆過線多於兩次，將被取消資格。

All parking must not obstruct the start/finish line and nearby area, nor the race route and pavement. Moreover, except the officials and commissaries vehicles, no other vehicles should be allowed to ride nor park in the race course during the time of road closure. Failure to comply under any circumstances will result in disqualify from the race and the vehicle should be driven away immediately.

所有車輛不得停泊在起/終點賽道兩旁和行人通道。此外，除工作人員和裁判車輛外，比賽期間不允許車輛行駛。任何情況下，未能遵守的運動員都將會被取消比賽資格及車輛需立即駛離比賽場地。

All participants in the competition must comply fully with the provisions of the Road Traffic Ordinance, failure to comply under any circumstances will subject to disqualification immediately from the race.

所有參加者無論在任何情況下必須遵守交通法例，違者將立刻被取消比賽資格。

Riders should not ride on pavement. After the start of the race, riders will subject to disqualification immediately if they entered the race route other than their own race time nor using reverse lane at any time during the road closure.

運動員不得在行人路上騎單車。比賽進行期間，非比賽中的運動員嚴禁進入賽道範圍及任何時間嚴禁逆線騎行，否則將被取消資格。

*** Start time is only an estimation. Upon the race progress, commissaires has the right to change the schedule of the event without prior notice.**

*** 比賽出發時間只是估計。視乎實際比賽進展，裁判有權更改比賽賽程而不會另行通知。**

Any falsification case must be reported to the Chief Commissaries within 15 minutes after race on the event day, or else it won't be dealt with.

Any accusation for falsification has been verified, all concerned parties will be punished as the following,

First time: disqualification and 3 months suspension;

Second time: disqualification and 12 months suspension;

CAHK reserves the right to take legal action for any consequences of the falsification;

CAHK will be excluded from any liability of falsification include but not limited to medication insurance and public liability.

凡舉報任何弄虛作假行為，必須於比賽結束後15分鐘內向裁判長提出，否則將不獲處理。

所有涉及弄虛作假人員一經證實，本會將採取以下措施：

頂替者及被頂替者初犯被罰取消資格及停賽三個月，再犯則會被罰取消資格及停賽十二個月；

本會對頂替出賽引致的後果保留一切法律追究之權利；

本會不會承擔頂替者受傷之任何責任。

GUIDANCE FOR RACE CANCELLATION

Situation1. 30 minutes prior to the gathering time of Wan Chai (04:45), the red/ black rainstorm warning and/or typhoon signal no. 3 or above is in force according to the Hong Kong Observatory, the race will be cancelled.

Situation2. Once the thunderstorm warning come in force by the Hong Kong Observatory, Organizer will check the homepage of Hong Kong Observatory. If no lightning record has been reported within a 15 km range of the venue over the past 30 minutes, the venue will be opened as usual, given that it is suitable for event under the actual weather condition, with the Organizer attended. Announcement will be made informing the participants of the subject matter. Participants could, at their own discretion, decide to continue the event or leave the venue. The Organizer will keep checking the online lightning information. Once lightning is recorded within a 15km range of the venue or it is no longer suitable for event, the venue will be closed immediately and participants shall leave the venue and go to the safe place immediately for further advice. Seek shelter in buildings if any. Do not stand on hill tops or near any highly conductive objects. Keep away from trees or masts which are likely to be struck by lightning. Since lightning current is conducted away through the ground, you should not lie down especially when the ground is wet. Instead you should crouch down to minimize the area in contact between you and the ground.

Situation3. Any incident taken place on spot caused the interruption of the event such as the venue have been extendedly engaged by the paramedic for the serious accident, race will be cancelled after discussion of the Commissaire Panel and the Organizer.

*Please note that, Race will be cancelled under situation 1, 2 or 3.

Cancellation due to the weather conditions and the above reasons will not be replayed and refunded.

Should you have any quires, please feel free to contact the CAHK staff at 9122 3524.

取消比賽指引

- 情況1. 如天文台於灣仔集合點(04:45)前 30分鐘宣告掛上紅色或黑色暴雨警告訊號 / 3號風球或以上，是日比賽將會取消。
- 情況2. 當天文台發出雷暴警告後，大會即時查閱天文台網頁，假如比賽場地十五公里範圍內在過去三十分鐘內並無閃電記錄，大會將會視乎實際天氣情況，在適宜情況下如常比賽，大會將會向參加者發出廣播，通知有關事宜，參加者可自行決定是否繼續進行比賽。大會亦會不時查閱天文台網頁，當比賽場地十五公里範圍內出現閃電記錄或在大會認為不適宜比賽的情況下，大會將中止比賽，各參加者必須立即返回起/終點或任何安全地點等候進一步消息。如附近有建築物，應躲入建築物內。切勿站立於山頂上或接近導電性高的物體。樹木或桅杆容易被閃電擊中，應盡量遠離。閃電擊中物體後，電流會經地面傳開，因此不要躺在地上，潮濕地面尤其危險。應該蹲著並盡量減少與地面接觸的面積。
- 情況3. 任何即場發生之事故引致比賽不適宜繼續進行，例如嚴重意外發生後救傷人員執行工作時導致比賽場地持續受阻礙，經裁判團與大會聯合商議後也可中止或取消比賽。

*請注意，賽事將會於上述其中一種情況下取消。凡因天氣問題或上述關係取消比賽者大會不會另行安排，所繳報名費概不發還。如有任何查詢，可於比賽當日致電 9122 3524 與當值職員查詢。

Position of Numbering Cloth

號碼布位置
Centred 置中



Please make sure that the numbering cloths are put on properly without any cut or fold.
請確保號碼布穩固地扣在賽衣上並沒有摺疊起來。

Chip mounting position 晶片位置 ●

Guideline for Prize Presentation of Local Race

1. Merged categories will be happened if there are less than 5 participants in a category

本地賽賽事頒獎指引：

如參與該組別人數不足五名，該組別將會被合併。

****Any illegal parking will be prosecuted and fined \$450.**

違例泊車會被檢控及罰款\$450。

*****All bike weighting results are based on the scale used by CAHK.**

秤車結果以大會單車秤為準。

Transportation Arrangement 交通安排 (只供已購買車票之參加者)

Gathering Time :

04:45	NT - Citibank, Shatin Centre Street, Shatin, NT 新界站：沙田正街,花旗銀行
04:45	HK - Thomson Road (Next to Wanchai MTB Station, the Entrance of O-Brien Road) 香港站：香港灣仔譚臣道(近灣仔地鐵站, 柯布連道出口)
05:00	KLN - G.T. College (Mongkok Campus) (Junction of Shantung Street and Sai Yee Street) 九龍站：九龍旺角山東街與洗衣街交界, 優才書院 (旺角志潔分校)

聲明 Waiver and Release Agreement

I certify that I am entering this race at my risk and responsibility. I agreed to abide by the regulations, policies and anti-doping policy of The Cycling Association of Hong Kong, China Limited. I for myself, my executors and administrators, do hereby waive and release, any and all rights, claims and causes of action I have or may have against The Cycling Association of Hong Kong, China Limited and all sponsors, promoters, supporters and all other contributors from any and all liability arising from illness, injury, death, loss and economic consequences I may suffer as a result of my entry in this event from any cause whatsoever, including negligence. I certify that I am physically fit and sufficiently trained to compete for the completion of this event. I grant permission and assign all rights, title and interest to the organizer to utilize my appearance, name, voice, biometric data and likeness in connection with the race in any and all media throughout the world in perpetuity and agree to waive any rights of inspection or approval associated.

謹證明本人是自願參加比賽，並願意自行承擔所有責任。本人亦謹遵守賽會之一切規則、決定包括藥物檢查條例。本人、本人之繼承人、本人之遺囑執行人及本人之管理人謹此豁免中國香港單車總會有限公司、所有贊助商、支持是項活動之團體及任何有關之團體對於本人因參加是項比賽而由任何原因，包括疏忽，所引致之疾病、死亡、個人損失之任何法律責任，以及放棄任何有關之權利、索償及追究行動。本人亦同時聲明本人身體狀況良好及具備足夠訓練完成賽事。本人願意授權大會及傳媒在無須本人審查而可以使用本人的肖像、姓名、聲線及個人資料作為活動籌辦及推廣之用。

WOMEN YOUTH AGE 12-16 (3 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club	
7:00	714	FUNG WAI CHING	馮蔚晴	YW	IND	
7:01	715	LAU WING	劉穎	YW	POWER ASIA CYCLING TEAM	
7:02	716	HO WING CHI	何穎芝	YW	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	
7:03	717	LAI TSZ YAU	黎芷攸	YW	IND	
7:04	718	TAM CHEUK KIU	譚卓喬	YW	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	
7:05	719	LEUNG YAN TING QUAADA	梁甄庭	YW	R3 CYCLING TEAM	
7:06	720	LAW CHING KIU	羅靖喬	YW	R3 CYCLING TEAM	

WOMEN OPEN (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club	CAHK Code
7:09	701	FUNG YIN CHING	馮彥澄	2W	IND	3938
7:10	702	EMMANUELLA WARREN-ZHANG		2W	SUCCESS EZ ROLLING CLUB	3729
7:11	703	YU YIK MAN	余亦文	3W	IND	3074
7:12	704	LAM KIN FONG	林建芳	5W	SUCCESS EZ ROLLING CLUB	3733
7:13	705	JUNE HUANG	黃詩慧	2W	IND	3369
7:14	706	CARIN CHEUNG	張嘉穎	3W	SUCCESS EZ ROLLING CLUB	1398
7:15	707	NG LONG KWAN	吳朗若	WJ	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	360
7:16	708	CHAN LOK YIN	陳樂賢	2W	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	126
7:17	709	LAI YEUK TO	黎若陶	WJ	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	3370
7:18	710	LEUNG SUET YEE	梁雪兒	2W	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	960
7:19	711	CHEUNG LI TONG	張履麟	WJ	SUCCESS EZ ROLLING CLUB	175
7:20	712	LEUNG KIT YEE	梁潔儀	4W	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	2387
7:21	713	KONG LAM	江琳	3W	IND	2703

YOUTH AGE 12-13 (3 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club	
7:24	101	CHEUK CHON HEI	卓俊希	Y	IND	
7:25	102	TSANG LONG YAT	曾朗一	Y	R3 CYCLING TEAM	
7:26	103	WONG TIN CHAK	黃天澤	Y	FIRST TEN GENERATION TEAM	
7:27	104	CHAN PAK KUI AIDAN	陳柏駒	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM	
7:28	105	HO SIU FUNG	何紹楓	Y	FIRST TEN GENERATION TEAM	
7:29	106	PANG CHING CHI	彭正持	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM	
7:30	107	LEUNG ON DIK ANDRE	梁安迪	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	

YOUTH AGE 14-16 (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club
7:33	108	FUNG CHAK MING ANSON	馮澤銘	Y	IND
7:34	109	YUKIN LONG	余建朗	Y	IND
7:35	110	YEUNG PAK SHING	楊柏誠	Y	IND
7:36	111	CHOY HOK HIM	蔡學謙	Y	IND
7:37	112	CHEUNG MAN HO	張文昊	Y	IND
7:38	113	CHEUNG KWOK HIN	張國軒	Y	IND
7:39	114	CHUNG SIU KONG	鍾兆剛	Y	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
7:40	115	CHAN CHIM	陳占	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:41	116	WONG CHUNG HEI	黃仲希	Y	IND
7:42	117	ZHUKIN PANG	朱健鵬	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:43	118	PANG TSZ KIN	彭子健	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
7:44	119	YUEN TIN LONG	阮天朗	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:45	120	LAW CHI YIN	羅智賢	Y	R3 CYCLING TEAM
7:46	121	NG SHING HEI	吳承熹	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:47	122	NG SIU SING	吳兆昇	Y	R3 CYCLING TEAM
7:48	123	TSANG CHAK HEI	曾澤熙	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
7:49	124	LEE YAN HO	李恩浩	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:50	125	FU PAK HIM	傅柏謙	Y	R3 CYCLING TEAM
7:51	126	SIU TOU	蕭濤	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
7:52	127	CARSON KAN	簡焯晉	Y	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
7:53	128	KAM TSZ SHUN	金子淳	Y	UNO BICI TRIO HEALTH CYCLING TEAM
7:54	129	FUNG LOK HEI	馮樂晞	Y	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
7:55	130	LEE JASPER	李灝天	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
7:56	131	HUI HO TING	許皓珽	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM
7:57	132	SIU KA CHUN	蕭嘉俊	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
7:58	133	HA CHUN HEI	夏俊晞	Y	IND
7:59	134	NADEEM SAAD	田澤	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
8:00	135	LAM TIN LONG	林天朗	Y	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
8:01	136	WU CHUN YIN	胡俊賢	Y	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
8:02	137	CHEUNG SHI HO	張仕浩	Y	POWER ASIA CYCLING TEAM

JUNIOR AGE 17-18 (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club
8:05	601	CHAU NGAI LAM IDEN	周毅霖	MJ	TEAM DARKART
8:06	602	HUA BING CHENG	華炳程	MJ	R3 CYCLING TEAM
8:07	603	LO WAI HEI	羅偉希	MJ	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:08	604	CHAN GA JUN AIDAN	陳家俊	MJ	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
8:09	605	LEE MAN YUI	李文睿	MJ	HONG KONG VELO SPORTS CLUB
8:10	606	LIU KA WAI	廖嘉尉	MJ	OSSA JANITON CYCLING TEAM
8:11	607	CHAN CHEUK KIU	陳焯嶠	MJ	POWER ASIA CYCLING TEAM
8:12	608	ALVIN MA	馬裕翔	MJ	TEAM DARKART
8:13	609	KWOK CHUN YAN	郭俊仁	MJ	POWER ASIA CYCLING TEAM

MASTERS AGE 30-39 (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club
8:16	301	LEUNG CHI KING	梁志敬	3M	IND
8:17	302	WONG HOI YAT TIMOTHY	黃凱逸	3M	IND
8:18	303	YIM HOI MAN	嚴海文	3M	IND
8:19	304	LI KWOK LIM	李國廉	3M	IND
8:20	305	MA LOK YU	馬樂愉	3M	IND
8:21	306	DARYL CHAN	陳書衡	3M	IND
8:22	307	WAN KIN LONG	尹健朗	3M	ABUS V-BIKE CYCLING TEAM
8:23	308	HUI YAT LONG	許逸朗	3M	OSSA JANITON CYCLING TEAM
8:24	309	CHUNG YIN NG	伍頌研	3M	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM
8:25	310	YEUNG MAN FU	楊文富	3M	OSSA JANITON CYCLING TEAM
8:26	311	YIM PAK NGAI	嚴栢毅	3M	UNO BICI TRIO HEALTH CYCLING TEAM
8:27	312	KWOK CHO YIU	郭祖堯	3M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:28	313	NG MAN LUNG	吳文龍	3M	OSSA JANITON CYCLING TEAM
8:29	314	YAU PAK SHING	邱栢成	3M	IND

MASTERS AGE 40 -49 (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club
8:32	5	LEE WAI LOK	李偉樂	4M	IND
8:33	401	JUSTIN LAM	林若基	4M	IND
8:34	402	LO WANG HOI	盧宏海	4M	IND
8:35	403	YUEN WAI KIT	袁偉傑	4M	IND
8:36	404	WONG LOK MAN	黃洛文	4M	INFINITE CYCLING TEAM
8:37	405	CHENG CHO CHUEN	鄭祖銓	4M	IND
8:38	406	YU CHUN HIM	俞鎮謙	4M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
8:39	407	HO WAI PAN	何焯斌	4M	IND
8:40	408	SEONG KUEH	郭文雄	4M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
8:41	409	LAM HO NGAI	林浩毅	4M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:42	410	TSANG CHIN PANG	曾展鵬	4M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
8:43	411	AU HO LAM	區浩霖	4M	TORZC RACING HK
8:44	412	WONG KA HO	黃家豪	4M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB
8:45	413	TO HO TING PERRY	杜浩霆	4M	TORZC RACING HK

MASTERS AGE 50 OR ABOVE (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club
8:48	501	MIAO CHING JU DANNY	繆慶儒	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:49	502	LAM YUK KIT	林旭傑	5M	ABUS V-BIKE CYCLING TEAM
8:50	503	NIP WAI WUN	聶偉文	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:51	504	TONG WAI CHUNG CHRISTOPHER	湯惠聰	5M	IND
8:52	505	SZE KA YUK	施嘉育	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:53	506	LEE CHI WAI	李志煒	5M	HONG KONG VELO SPORTS CLUB
8:54	507	HO KAI LEUNG KELVIN	何繼良	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:55	508	PANG CHING HO	彭正河	5M	IND
8:56	509	LAU KOON YAN	劉冠仁	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:57	510	KWOK CHING CHI	郭清池	5M	IND
8:58	511	WONG LUP FOR	黃立科	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
8:59	512	WONG TAK CHIU	黃德釗	5M	IND
9:00	513	CHU KWOK FAI	朱國輝	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB
9:01	514	CHEUNG CHI KIU	張智僑	5M	INFINITE CYCLING TEAM
9:02	515	WONG CHI KAI	黃志佳	5M	SUCCESS EZ ROLLING CLUB

CHALLENGE (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club	CAHK Code
9:05	201	KAI HIU LAM	紀曉林	2	TEAM DARKART	1067
9:06	202	HAEMON LO	盧熙朗	2	IND	2599
9:07	203	WONG TIN YAU TIM	黃天佑	2	IND	1849
9:08	204	HO ZONG TING	何宗庭	2	IND	604
9:09	205	LUK CHUNG MING	陸宗明	2	IND	3937
9:10	206	LAM HO FAI	林浩暉	2	IND	3528
9:11	207	LAM CHUN SHING CLIVE	林俊成	2	IND	2903
9:12	208	LEUNG SZE PUI	梁思培	2	IND	3974
9:13	209	NG KWOK WA	吳國華	2	IND	955
9:14	210	LAW CHUN YIP	羅晉業	2	IND	2958
9:15	211	LEUNG KUN HIN MICHAEL	梁貫軒	2	IND	2550
9:16	212	CHAN KING MAN	陳敬文	2	POWER ASIA CYCLING TEAM	1839
9:17	213	JIMMY TANG	鄧靖竑	2	SUCCESS EZ ROLLING CLUB	1297
9:18	214	YAU PAK YIU	邱柏堯	2	POWER ASIA CYCLING TEAM	2921
9:19						
9:20	216	YEUNG CHUN PUI	楊竣培	2	R3 CYCLING TEAM	877
9:21	217	TERRY KU	谷德榮	2	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	447
9:22	218	TAM SZE SHING THOMAS	譚思成	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	3602
9:23	219	KONG HO YIN	江浩賢	2	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	727
9:24	220	HUI CHUN LONG	許俊朗	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	679
9:25	221	CHAN PO SANG	陳寶生	2	IND	3613
9:26	222	TSANG HO CHING	曾皓程	2	IND	2957
9:27	223	YUNG KA CHUN	翁嘉俊	2	UNO BICI TRIO HEALTH CYCLING TEAM	2660

OPEN (5 Trophies) (5 Trophies) - 2.9Km

Start Time	No.	Name	Chinese	Cat	Club	CAHK Code
9:30	1	LEUNG KA SHING	梁嘉盛	2	IND	4173
9:31	2	YAU FAI KON	邱輝乾	2	IND	3450
9:32	3	LAI YUN SANG	黎潤生	2	IND	3875
9:33	4	WONG LONG HEI PASCAL	黃朗熙	2	IND	3983
9:34	5	LEE WAI LOK	李偉樂	4M	IND	1407
9:35	6	CHAU WAI MING	周偉文	3M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	922
9:36	7	YEUNG HO CHUN	楊浩雋	2	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	464
9:37	8	CHEUK CHUN HIM	卓鑑謙	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	413
9:38	9	CHAN CHING FUNG	陳政鋒	2	TEAM DARKART	3013
9:39	10	LO CHUN KIT	盧俊杰	2	UNO BICI TRIO HEALTH CYCLING TEAM	687
9:40	11	WONG YIK NAM	黃亦嵐	2	TEAM DARKART	2634
9:41	12	CHAU DOR MING DOMINO	仇多明	3M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	843
9:42	13	TAM HO LAM	譚浩嵐	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	933
9:43	14	JOSHUA FUNG	馮浩恩	2	IND	3368
9:44	15	FRED CHAN	陳志鋒	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	453
9:45	16	CHO CHEUK FUNG	曹焯鋒	3M	UNO BICI TRIO HEALTH CYCLING TEAM	913
9:46	17	CHEUNG CHUN WOH	張鎮和	3M	SHKP SUPERNOVA CYCLING TEAM	248
9:47	18	HO KIN MING	何健名	2	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	920
9:48	19	NG WING CHUNG	吳穎聰	2	OSSA JANITON CYCLING TEAM	270
9:49	20	LUKE CHAMBERS		3M	TEAM DARKART	2054
9:50	21	CHEUNG KING WAI	張敬煒	3M	CS - CYCLONE CYCLING CLUB	3366
9:51	22	CHENG WANG HIN	鄭宏軒	2	TEAM DARKART	1038